
Fra: john marius arnesen <jm.arnesen@hotmail.com> 
Sendt: tirsdag 29. januar 2019 22:38 
Til: Postmottak Lindås 
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Hei! 

 

Jeg lurer på hva som må til for og få flere fartsdempere på en strekning det allerede er satt opp 

en god del.  

Strekningen Hillesvågen-Seim, altså kleivdalsvegen, har fått flere fartspempere. Men de første 

150 meterene av kleivdalsvegen fra Hillesvågen har ikke.  

 

Vi som bor her opplever daglig "råkjøring", spinning, sladding osv oppover bakken forbi 

husene. Vi er flere husstander med små og store barn som leker her. Det er bare spørsmål om 

tid før ambulanse må tilkalles.  

 

Vi har opptil flere "kjør varsom, barn leker" skilt, men til ingen nytte. Jeg og flere andre, 

ønsker derfor at fartsdempende tiltak blir iverksatt så snart det lar seg gjøre. Vi ønsker 

minimum tre fartsdempere.  

 

Vennlig hilsen 

 

John Marius Arnesen  


